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معاون شهرداریزد:
سال آینده ۳ هزار و ۹۰۵          

میلیارد تومان صرف طرحهای 
عمرانی می شود

برنامه  معاون  مقدم-  سیماصادقی  یزد- 
لایحه  تدوین  از  یزد  شهرداری  توسعه  و  ریزی 
بودجه براساس راهبردهای اساسی ترسیم شده 
۷۱درصد  گفت  و  داد  خبر  شهر  شورای  توسط 
از بودجه ۵هزارو۵۰۰ میلیارد تومانی سال ۱۴۰۳ 
برای طرحهای عمرانی در نظرگرفته شده است.
سیاست های  شهرداری  افزود:  بیگی  محمد 
اجرایی بودجه برای سال ۱۴۰۳ را در نظر گرفته 
که در این باره می توان به بهره گیری از ظرفیت 
شهروندان،  مشارکت  جلب  و  شهرساز  خیرین 
و  شهری  سرمایه گذاران  با  همکاری  و  تعامل 
معرفی ظرفیت های شهر یزد در داخل و خارج 
کشور، توجه به بهبود معماری شهری، توجه به 
فرهنگ سازی و آموزش شهروندی، برنامه ریزی 
به منظور بهره گیری از علوم و فناوری  در راستای 
تحقق شهر هوشمند، کاهش معضلات محیط 
در  شرب  آب  از  استفاده  قطع  شهری،  زیست 
فضای سبز شهری و ایجاد راهکارهای قانونی برای 
جلوگیری از تخریب باغات سطح شهر اشاره کرد. 
بیگی از دیگر این سیاست های اجرایی برای بودجه 
سال آینده را ایجاد ارزش افزوده از پسماندها، 
ایجاد زیرساختهای حمل و نقل ترکیبی، مهندسی 
مجدد ساختار سازمانی شهرداری، حفظ نیروی 
متخصص و رفع کمبود در این زمینه، برنامه ریزی 
تکریم  منظور  به  اداری  بروکراسی  کاهش  برای 
ارباب رجوع و عنایت به زیباسازی شهری، ایجاد 
و تقویت پیاده محوری در بافت تاریخی و توجه 
با ویژگی محلی و  به تنوع پارکها و تناسب آن 
شهروندان پیرامون آن، اقتصادی کردن شهر و 
ارائه خدمات عمومی به شهروندان با  توجه به 
مناسب سازی وسایل حمل و نقل عمومی شهر و 
هوشمند سازی در این زمینه، بیان کرد. به گفته 
وی، با توجه به ماموریتهای ششگانه بودجه های 
در  آینده  سال  پیشنهادی  بودجه  در  سالیانه، 
بخش کالبدی، شهرسازی و زیباسازی ۱۶۵ میلیارد 
و ۷۰۰ میلیون تومان، در بخش محیط زیست و 
خدمات شهری بالغ بر ۱۴۱ میلیارد تومان، ایمنی 
و مدیریت بحران ۶۳ میلیارد تومان، در بخش 
حمل و نقل و ترافیک اعتبار حدود ۱۴۸۹ میلیارد 
تومان، برای حوزه فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
اعتبار ۱۵۱ میلیارد تومان و در بخش خدمات، 
مدیریت و پشتیبانی ۱۴۹۴ میلیارد تومان منظور 
بینی شده  پیش  اعتبار  میزان  است.  وی  شده 
شامل  نیز  را  آینده  سال  طرح های  کلان  برای 
تملکات و آزادسازی  معابر با اعتبار ۷۰۰ میلیارد، 
احداث و اصلاح تقاطعات با اعتبار ۲۰۰ میلیارد 
تومان، مدیریت استفاده بهینه از منابع آب به 
میزان ۵۰ میلیارد تومان، زیرسازی، جدول گذاری 
و آسفالت معابر با اعتبار ۲۴۰ میلیارد تومان و 
ایجاد بلوار سردار فلاح زاده و ایرج افشار با اعتبار 

۵۰ میلیارد تومان ذکر کرد.

مانور تمرینی آموزشی منطقه 
مرکزی و جنوب کشور در یزد

یزد-سیما صادقی مقدم- رییس گروه مدیریت 
بحران و پدافند غیرعامل شرکت توزیع برق استان 
منطقه  آموزشی  تمرینی  مانور  برگزاری  از  یزد 
با  سیلاب  موضوع  با  کشور  جنوب  و  مرکزی 
محوریت شرکت توزیع برق خبر داد. مسعود 
را  کشور  غیرعامل  پدافند  گفت:  شیرمحمدی 
به شش بخش تقسیم کرد تا در صورت بروز 
حادثه برای هر یک از استان ها سایر استان ها 
به عنوان استان معین به کمک آن بیایند که هر 
ساله برای اینکه تمرین و آمادگی در بین استان ها 
زمینه های مختلف وجود داشته باشد، این مانور 
برگزار می شود. وی افزود: با توجه به سوابق و 
خرابی های پیش آمده در سال گذشته در زمان 
وقوع سیلاب از جمله آبگرفتگی معابر و تخریب 
تجهیزات در استان، امسال یزد میزبان این مانور 
شد که با توجه به حوادث پیش آمده، عنوان مانور 
را »سیل« انتخاب کردیم که در آن صنعت آب و 
برق شرکت می کنند. شیرمحمدی اضافه کرد: 
استان های اصفهان، فارس، چهارمحال بختیاری، 
بوشهر و کهگیلویه و بویراحمد استان های یاری 
رسان یزد در این مانور شرکت دارند. رییس گروه 
مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شرکت توزیع 
برق استان یزد ادامه داد: شرایط مانور به شکلی 
در نظر گرفته شده که فرض بر این است که یزد 
استان ها  سایر  و  شده  شدید  خرابی های  دچار 
باید به عنوان نیروی کمکی به استان اعزام شده 
وی  کنند.  مشارکت  بحران،  مدیریت  برای  و 
بیان کرد: در استان هم نیروی متخصص و هم 
تاسیسات جایگزین برای همه زیرساخت ها وجود 

دارد و مشکلی از این لحاظ نیست.

توسط مدیرعامل در نشست مطبوعاتی 
انجام شد؛

تشریح عملكرد شركت بهره برداری 
نفت و گاز مسجدسلیمان

نمایشگاه تخصصی ساخت  در چهاردهمین 
نشست  خوزستان،  نفت  صنعت  تجهیزات 
مطبوعاتی مدیرعامل شركت بهره برداری نفت و 
گاز مسجدسلیمان با خبرنگاران و مدیران رسانه 
های مكتوب و آنلاین استان خوزستان برگزار شد.
به  نشست  این  ابتدای  در  هیهاوند  علیرضا 
معرفی موقعیت جغرافیایی این شركت پرداخت 
و اظهار داشت: وسعت ۲۲۰۰۰ كیلومتر مربعی، 
وجود ۵ رودخانه پرآب و دائمی كشور، وجود 
خطوط  با  آنها  تقاطع  و  بزرگ  سد   ۷ دریاچه 
لوله جزو مخاطرات جدی و چالش های زیست 
محیطی این شركت بوده و هست اما با جدیت و 
پشتكار همكاران محترم بر پروسه تولید و انتقال 

همواره نظارت جدی وجود دارد.
وی در ادامه در خصوص دست یابی كامل 
این شركت به برنامه های تعهد شده تولید و 
همچنین انجام كلیه امور تعمیراتی توضیحاتی را 

برای حضار بیان نمود.
گاز  و  نفت  برداری  بهره  شركت  مدیرعامل 
های  پروژه  اجرای  از  ادامه  در  مسجدسلیمان 
المنفعه توسط  مختلف در حوزه خدمات عام 
این شركت خبرداد و گفت: با توجه به جغرافیای 
منطقه كه عمدتاً كوهستانی و دارای مسیرهای 
اولویت  است،  گذر  و سخت  دسترسی دشوار 
خدمات عام المنفعه را در حوزه راه مبنا قرار داده 
و بر همین اساس در جهت احداث یا بهسازی 
را  مختلفی  های  پروژه  مواصلاتی  های  جاده 
تصویب و مناقصه شناسایی پیمانكار اجرایی آنرا 

برگزار نموده و پروژه ها در حال اجرا می باشند.
  علیرضا هیهاوند همچنین به وضعیت ورزش 
و توجه به فرهنگ وزشكاری گریزی زد و گفت: 
به جرأت می توانم بگویم بیش از ۹۰ درصد اماكن 
ورزشی در شهر مسجدسلیمان متعلق به نفت 
است و در جهت بهره مندی همه شهروندان از 
امكانات و توانمندی های نفت، كلیه ی اماكن 
و سالن های ورزشی این شركت برای استفاده 
عموم آزاد است و ورزشكاران غیرشركتی در تیم 
های زیر پوشش این شركت به فعالیت ورزشی 

مشغول می باشند.
گاز  و  نفت  برداری  بهره  شركت  مدیرعامل 
مسجدسلیمان تصریح كرد: با توسعه این نگاه 
و ترویج فرهنگ حمایت از ورزش توانسته ایم 
نوجوانان و جوانان بسیاری را به سمت ورزش 
جذب و استعداد این افراد را در ورزش شكوفا 
عرصه  در  را  ارزشمندی  قهرمانان  و  ساخته 
های ملی و حتی بین المللی پرورش و تحویل 
جامعه نماییم. در ادامه این نشست، خبرنگاران 
و مدیران رسانه های مكتوب و برخط به اعلام 
سئوالات خود پرداختند كه مهندس هیهاوند با 
ارایه پاسخ های لازم به اقناع خبرنگاران پرداخت.

مدیرعامل شرکت گاز استان 
گلستان همراه با کاروان خدمت 

استان، پاسخگوی درخواست های 
مردمی شهر کرند بود

طالبی  علی  یعقوبی-  سادات  گرگان-فیروزه 
با  همراه  گلستان  گازاستان  شرکت  مدیرعامل 
کاروان خدمت استان ، در برنامه میز خدمت ، 
پاسخگوی مطالبات و مشکلات مردمی در شهر 

کرند شهرستان گنبدکاووس بود.
استان  گاز  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
گلستان ، دراین برنامه که درراستای مسئولیت 
همراهی  با  شریف   مردم  تکریم  و  اجتماعی 
دکتر زنگانه استاندار گلستان ، معاون استاندار 
و فرماندار ویژه گنبدکاووس و مدیران  دستگاه 
های اجرایی استان  انجام شد مدیرعامل شرکت 
گاز استان به همراه سایر مسئولین استان ،به 
صورت مستقیم و چهره به چهره ، درخواست 
ها و تقاضاهای مردم شریف این شهر را مورد 

بررسی و پیگیری قرار دادند.
گازاستان  شایان ذکراست مدیرعامل شرکت 
گلستان و همراهان  در برنامه های دیگر سفر 
یکروزه  استاندار گلستان از جمله  دیدار با مردم 
مقیاس  برق   نیروگاه  از  بازدید  و   کرند  شهر 

کوچک هوتن شرکت کرده بودند .

سیالات  و  انرژی  مدیر  طباطبائیان  امیر  سید 
فولاد مبارکه در گفت وگو با خبرنگار ما در پاسخ به 
این مطلب که فولاد مبارکه در پاییز ۱۴۰۲ افزایش 
مصرف انرژی داشته است، اظهار کرد: فولاد مبارکه 
فرایندهای مختلفی در تولید و مصرف انرژی دارد و 
باور به اینکه کل انرژی ورودی باید به محصول و یا 
آهن اسفنجی و فولاد خام تبدیل شود اشتباه است. 
 وی افزود: در واقع سایر فرایندها مانند نیروگاه، 
نورد گرم و سرد واحدهایی هستند که در مصرف 
انرژی تأثیرگذارند؛ بنابراین تمام انرژی مصرفی فولاد 
مبارکه نمی تواند به همان میزان به صورت خطی با 

رشد محصولات در یک راستا قرار گیرد. 
اختصاص حجم زیادی از گاز خریداری شده فولاد 

مبارکه برای تولید برق توسط نیروگاه داخلی 
 طباطبائیان ادامه داد: در حال حاضر در تولید 
اسلب و آهن اسفنجی در پاییز امسال در مقایسه با 
مدت مشابه سال قبل به ترتیب ۸.۴ و ۴ درصد رشد 
تولید داشتیم و گاز و برق خریداری شده نیز ۱۲.۷ و 
۱ درصد رشد داشته است. در واقع در پاییز امسال 
نسبت به سال گذشته تولید برق در نیروگاه داخلی 
افزایش یافته تا بتوانیم واحد فولادسازی را به عنوان 

بزرگ ترین مصرف کننده برق، پشتیبانی کنیم. 
 مدیر انرژی و سیالات فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: 
حجم زیادی از گاز خریداری شده در پاییز امسال 
بابت تولید برق استفاده شده و اگر حجم گاز مصرفی 
نیروگاه در تولید برق از کل گاز خریداری شده را کم 
کنیم، کل گاز مصرفی در فرایند تولید حدود ۷.۳ 
درصد بوده است که با افزایش تولید آهن اسفنجی و 

فولاد خام تناسب دارد. 
 وی افزود: بنابراین تحلیل با اتکا به یک گزارش 
از شبکه کدال صحیح نیست و مصرف انرژی ارتباط 
مستقیم با تولید ندارد، زیرا نوع انرژی و مصرف در 
فرایندها متنوع است و با توجه به نیاز خط تولید 
و میزان دسترسی به شبکه برق و گاز سراسری و 
محدودیت های انرژی، میزان انرژی دریافتی و تولید 

متفاوت است. 
طباطبائیان در پاسخ به اینکه گفته شده انرژی ۲۳ 
میلیون نفر در صنعت فولاد گم می شود، گفت: 
به طورکلی طبق آمار وزارت نیرو ۳۳ درصد برق کشور 
در بخش خانگی مصرف می شود و ۱۷.۵ درصد در 
بخش عمومی و ۱۴.۷ درصد در بخش کشاورزی و 
سهم صادرات ۲.۳ است و مابقی این عدد ۳۳ درصد 
در بخش صنعت است و از این مقدار تنها ۶ تا ۷ 
درصد در کل صنعت فولاد کشور مصرف می شود 

و سهم فولاد مبارکه معادل ۱.۵ تا ۲ درصد است. 
 مصرف برق در فولاد مبارکه ۱۰ درصد کمتر از 

استانداردهای ملی است 
 مدیر انرژی و سیالات فولاد مبارکه با تأکید بر اینکه 
مصرف برق در فولاد مبارکه مطابق با استانداردهای 
ملی است، گفت: طبق همین استاندارد به ازای هر 
تن فولاد خام ۸۰۰ کیلووات ساعت انرژی الکتریکی 
مصرف می شود که خوشبختانه این مقدار در فولاد 
مبارکه ۱۰ درصد هم کمتر است و از زمان راه اندازی 
فولاد مبارکه تاکنون همواره مصرف برق پایین تر از 

حد استاندارد بوده است. 
وی با بیان اینکه اصطلاحاً از این انرژی در قسمت 
انرژی،  مصرف  ازای  در  و  می شود  استفاده  مولد 
تولید ناخالص ملی ایجاد شده است، تصریح کرد: 
ناخالص  تولید  درصد   ۱.۵ به تنهایی  مبارکه  فولاد 
درصورتی که  می کند؛  ایجاد  را  کشور   )GDP( ملی 

در  عمومی  و  خانگی  مثل  غیرمولد  واحدهای  در 
قبال مصرف انرژی، تولیدی انجام نمی شود یا بسیار  

ناچیز است. 
 طباطبائیان مدیریت انرژی را در فولاد مبارکه از 
عنوان  نهادینه شده  موضوع  یک  راه اندازی  ابتدای 
کرد و گفت: در همین راستا کمیته عالی انرژی از 
سال های اول بهره برداری تشکیل شده و سیاست آن 
تأمین و بهینه سازی انرژی در تمام دوران بهره برداری 
در   ۵۰۰۰۱-ISO استاندارد  هم   ۹۴ سال  از  و  بوده 
پیاده سازی شده که هرساله توسط مراجع  شرکت 
ملی و بین المللی پایش و اندازه گیری شده و طبق 
مصرف  کاهش  برای  برنامه ریزی  استاندارد  همین 

انرژی برای سال های آینده انجام می شود. 
 وی ادامه داد: اگر نتوانیم به آن برنامه های از پیش 
تعیین شده جهت بهینه سازی انرژی دست پیدا کنیم 
این  خوشبختانه  اما  نمی شود،  تمدید  استانداردها 

مهم انجام و از سال ۹۴ به بعد هرساله استاندارد 
مدیریت انرژی را کسب و تثبیت کرده ایم. در واقع 
با این استاندارد نشان دادیم که اهمیت انرژی برای 
فولاد مبارکه و همچنین در دیگر صنایع، زیاد است. 
افزایش  به شدت  انرژی  هزینه های  دیگر  سوی  از 
پیدا کرده و از سال ۱۳۹۹ به بعد بیش از ۱۰ برابر 
است  نرخ های جهانی رسیده  به  و  داشته  افزایش 
و تصور اینکه انرژی ارزان ودون ارزشی به صنایع 
فولاد تحویل داده می شود اشتباه است، بااین حال 
زیادی  اهمیت  همواره  انرژی  مصرف  بهینه سازی 
داشته و نشان آن پروژه ها و اقدامات انجام شده طی 
دوران بهره برداری و با مصوبات کمیته عالی انرژی 
اساس  بر  گذشته  سال   ۲ طی  به طوری که  است. 
همین برنامه ریزی ها و پیاده سازی استاندارد مدیریت 
انرژی بیش از ۲ میلیون و ۸۰۰ هزار گیگا ژول انرژی 

مصرفی کاهش یافته است.

مدیر انرژی و سیالات فولاد مبارکه: 

خ های جهانی رسیده است هزینه انرژی صنایع فولادی به نر
سید امیر طباطبائیان مدیر انرژی و سیالات فولاد مبارکه در گفت وگو با خبرنگار فولاد در پاسخ به این مطلب که فولاد مبارکه در پاییز ۱۴۰۲ افزایش مصرف 
انرژی داشته است، اظهار کرد: فولاد مبارکه فرایندهای مختلفی در تولید و مصرف انرژی دارد و باور به اینکه کل انرژی ورودی باید به محصول و یا آهن 

اسفنجی و فولاد خام تبدیل شود اشتباه است.

تمام انرژی 
مصرفی 

فولاد مبارکه 
نمی تواند به 
همان میزان 

به صورت 
خطی با رشد 
محصولات در 

یک راستا قرار 
گیرد

مدیر مخابرات و تلمتری شركت انتقال گاز:

رییس مرکز بهداشت چهارمحال و بختیاری خبر داد 
ح غربالگری شناسایی بیش از9هزارنفربیمارمشکوک به فشارخون در طر

شهرکرد محمود مولوی :رییس مرکز بهداشت چهارمحال و بختیاری با بیان 
اینکه مصرف نمک در استان ۲ برابر استاندارد جهانی آن است، اظهار داشت: بر 
اساس سند بالادستی بیماری های غیرواگیر متعهد بودیم که تا سال ۱۴۰۰ مصرف 
نمک را در استان ۳۰ درصد کاهش دهیم که این موضوع نه تنها محقق نشده 
بلکه مصرف نمک در استان افزایش نیز یافته است.علی احمدی  به مناسبت 
آغاز پویش ملی "اطلاع رسانی تغذیه سالم" در نشست با خبرنگاران افزود: در 
حال حاضر ۲۰۹ هزار و ۲۴۴ نفر از مردم چهارمحال و بختیاری معادل ۳۰ درصد 
جمعیت مبتلا به اضافه وزن، ۱۰۱ هزار و ۷۱۶ نفر معادل ۱۴.۵ درصد مبتلا 
به چاقی و ۷۳ هزار و ۱۴۸ نفر معادل ۱۰.۵ درصد جمعیت این استان دچار 
کم تحرکی هستند.وی ادامه داد: شیوع فشار خون نیز در این استان بالاتر از 
میانگین کشوری است به طوری  که در طرح بسیج ملی غربالگری فشار خون 
و دیابت که از ۲۰ آبان آغاز شد و روز ۳۰ دی ماه  ادامه داشت، ۹ هزار و ۷۷۵ 
بیمار جدید مبتلا به فشار خون،۱۵۰ هزار و ۴۴۷ بیمار پیش فشار خون و ۹ هزار 
و ۷۹ بیمار مشکوک به این بیماری در استان شناسایی شده است و علاوه بر 
آن ۷۱ هزار و ۵۷۵ بیمار نیز پیش از این سابقه فشار خون داشته اند.احمدی 
تصریح کرد: در مجموع ۹۷ درصد جمعیت هدف این طرح که ۷۲۵ هزار و 
۸۲۵ نفر بوده است در این طرح شرکت کردند که در نهایت مشخص شد که 
۲۴۰ هزار و ۸۷۶ نفر در استان مبتلا به فشار خون هستند که معادل ۳۵ درصد 
جمعیت استان است.رییس مرکز بهداشت چهارمحال و بختیاری افزود: یکی 
از ریزفاکتورهای اساسی در ابتلا به فشار خون، نوع تغذیه است که در این 

میان مصرف نمک نقش اساسی را دارد.احمدی با بیان اینکه مصرف نمک در 
استان ۲ برابر استاندارد جهانی آن است، اظهار داشت: بر اساس سند بالادستی 
بیماری های غیرواگیر متعهد بودیم که تا سال ۱۴۰۰ مصرف نمک را در استان 
۳۰ درصد کاهش دهیم که این موضوع نه تنها محقق نشده بلکه مصرف نمک 
در استان افزایش نیز یافته است.وی ادامه داد: دلیل افزایش مصرف نمک در 
سال های اخیر تنها به دلیل مصرف مستقیم نمک نیست بلکه افزایش مصرف 
غذاهایی نظیر فست فودها، سوسیس و کالباس، چیپس و پفک و نمک پنهان 
در مواد غذایی حاوی نگهدارنده نیز نقش مهمی دراین خصوص داشته است.
معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی، خدمات درمانی و بهداشتی چهارمحال 
و بختیاری با هشدار نسبت به مصرف نمک دریا، نمک های رنگی و نمک های 
تصفیه نشده، تصریح کرد: برخلاف تبلیغاتی که در خصوص میزان ید در نمک 
دریا و یا نمک های رنگی می شود اما این موضوع پشتوانه علمی ندارد و مردم تنها 
از نمک های دارای مجوز از معاونت دارو و غذا استفاده کنند.احمدی مصرف 
لبنیات را یکی از عوامل مهم در سلامتی افراد و تامین کلیسم در بدن عنوان کرد 
و گفت: میزان مصرف لبنیات در استان در حدود یک سوم میانگین جهانی آن 
است و در حال حاضر حدود ۲۱ درصد گروه میانسالان و سالمندان استان مصرف 
ناکافی لبنیات دارند.وی افزود: این در حالی است که مصرف نوشابه در کشور و 
استان چهار برابر جهانی است و این موضوع به شدت سلامتی مردم چهارمحال 
و بختیاری را به خطر می اندازد.رییس مرکز بهداشت چهارمحال و بختیاری با 
بیان اینکه شیوع فشار خون، کلسترول، اضافه وزن و چاقی در استان در حال 

افزایش است و تغذیه ناسالم عامل مهمی در این رابطه به شمار می رود، اظهار 
داشت: در حالیکه در سال ۹۵ شیوع فشار خون بالا در استان ۲۷.۵ درصد، 
شیوع کلسترول ۱۸.۱۷ درصد، شیوع تری کلیسیرید ۲۷.۴۹ درصد، شیوع اضافه 
وزن ۳.۵۸ درصد و شیوع چاقی۱۸.۳ درصد بوده اما این آمار در حال حاضر به 
ترتیب به ۳۵ ، ۳۱ ، ۴۱ ، ۳۹ و ۲۱.۵۱ درصد رسیده که تمامی آمارها افزایشی بوده 
است.یک متخصص تغذیه و رژیم درمانی نیز در این نشست به باورهای غلط 
در خصوص مصرف شیر و لبنیات اشاره کرد و گفت: برخی در طب سنتی عنوان 
می کنند که شیر به سبب خاصیت اسیدی نه تنها باعث جذب کلسیم در بدن 
نمی شود بلکه مانع آن هم می شود و در نتیجه منجر به پوکی استخوان می شود.
سیاوش فاضلیان افزود: این در حالی است که این ادعا پشتوانه علمی ندارد و 
تاکنون ارتباط معناداری بین اسیدی بودن شیر و میزان جذب کلیسم یافت نشده 
از همین رو به مردم استان توصیه می شود که شیر و لبنیات را در برنامه غذایی 
خود قرار دهند.وی تصریح کرد: هر یک لیوان شیر حاوی ۳۰۰ میلی گرم کلسیم 
است که برای جلوگیری از پوکی استخوان و سلامت بدن ضروری است.این 
متخصص تغذیه بر ضرورت آموزش به خانواده ها در خصوص نحوه مصرف مواد 
غذایی تاکید کرد و گفت: به طور مثال در خصوص مصرف شیر توصیه می شود 
تا از دادن شیرهای طعم دار به کودکان جلوگیری شود.فاضلیان تاکید کرد: هیچ 
ماده غذایی برای تامین کلسیم مورد نیاز بدن نمی تواند جای لبنیات را بگیرد و 
چنانچه کودکان تمایل به مصرف شیر ساده ندارند می توان به میزان خیلی کم 
کاکائو به آن اضافه کرد چراکه بر اساس تحقیقات علمی افزودنی ها اگرچه تا حد 

کمی از جذب کلسیم شیر جلوگیری می کنند اما به حدی عامل تداخل کننده 
نیست که به طور کلی مانع جذب کلسیم شیر شود.وی یادآور شد: برخی عنوان 
می کنند که با نوشیدن شیر دچار ناراحتی معده می شوند که برای رفع این مشکل 
نیز توصیه می شود شیر به میزان کم و جرعه جرعه مصرف شود و یا می توان آن 
را با آب رقیق کرد.این متخصص تغذیه همچنین با توصیه نسبت به کنترل میزان 
نمک مصرفی در خانواده ها، تصریح کرد: کاهش مصرف نمک در نانوایی ها، 
حذف نمک دان از سلف سرویس ها، حذف نمکدان از سفره ها و ارائه آموزش در 
خصوص رعایت الگوی مصرف نمک به دانش آموزان و اولیا از نکات توصیه ای در 

این خصوص است.

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیر مخابرات و تلمتری شركت 
انتقال گاز بر لزوم توسعه و تقویت زیرساخت های مخابراتی و 
ارتباطی و ارتقای تجهیزات مخابراتی برای تحقق انتقال پایدار گاز 

طبیعی تاكید كرد. 
محمدرضا نیك روش فرد، در حاشیه جلسه تفاهم نامه همكاری 

شركت انتقال گاز و شركت مخابرات ایران و در نشست با مدیر و 
كارشناسان ICT منطقه ۸ عملیات با اشاره به نقش ویژه ارتباطات و 
فناوری اطلاعات گفت: مخابرات بدنبال رضایتمندی بیشتر کارکنان 
بوده و این امر جز با بروز رسانی و ارتقای تجهیزات و بكارگیری و 

آموزش نیروی متخصص و متعهد میسر نخواهد شد.
نیك روش فرد افزود: در عصر ارتباطات بهره گیری از فن آوری 
روز جهت نیل به اهداف هر سازمان، یكی از مهمترین عوامل ارتقای 

بهره وری محسوب می گردد.
مدیر مخابرات و تلمتری شركت انتقال گاز ایران، تامین شبكه های 
مخابراتی و تلمتری را در مسیرهای تاسیسات و ایستگاه های تقویت 
و تقلیل فشار گاز و مراكز بهره براری خطوط لوله بسیار مهم دانست 
و اظهار داشت: ضرورت دارد نقاط آسیب پذیر احتمالی شبكه در 
مسیرها را شناسایی و در این ارتباط بستر مناسب، ابزار و تجهیزات 

لازم را فراهم نمود تا سطح رضایتمندی مشتریان ارتقا یابد.
وی هدف از برگزاری این نشست را انجام تعاملات با متخصصین 
در خصوص ارزیابی تحولات سریع جهانی در حوزه مخابرات، اتخاذ 
سیاست های مناسب، ارائه راهكارهای موثر، ارتقاء دانش و بهره 

مندی از تجربیات همدیگر در موضوعات مختلف اعلام كرد.
گاز،  انتقال  عملیات   ۸ منطقه  مدیر  خدائی،  فیروز  ادامه  در 

ارتباطات و فناوری اطلاعات را كلید دستیابی به توسعه سازمانی 
راستای  در  توانمندساز  فناوری  بعنوان   ICT گفت:  و  دانست 

دستیابی به اهداف كلان سازمان نقش محوری ایفا می كند.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز با تشریح شرایط و موقعیت 
جغرافیایی منطقه بر ارائه سرویس های مطلوب به مشتریان تاكید 
كرد و افزود: با توجه به كیفیت ارتباط و تعامل با مشتریان، ایجاد 
زیرساخت های مخابراتی به ارتقای ارائه خدمات غیرحضوری و بالا 

بردن سطح تعاملات با ذینفان كمك شایانی می كند.
در ادامه، مدیر و كارشناسان ICT منطقه ۸ عملیات انتقال گاز 
ضمن ارائه گزارشی از حوزه عملیاتی به بررسی مشكلات موجود و 

بحث و تبادل نظر پرداختند.
همچنین در جلسه مدیر مخابرات و تلمتری شركت انتقال گاز با 
شركت مخابرات استان آذربایجان شرقی كه در تبریز با حضور مدیر 
منطقه ۸ عملیات انتقال گاز و نماینده شركت گاز استان آذربایجان 
شرقی و مدیر كل امور تجاری شركت مخابرات ایران و مدیر طراحی 
بر بررسی و رفع  اول( برگزار شد،  ارتباطات سیار )همراه  شرکت 
مشكلات ارتباطی و تقویت پوشش تلفن همراه در خطوط لوله و 
تاسیسات در قالب تفاهم نامه همكاری فی مابین شركت انتقال گاز 

و شركت مخابرات تاكید شد. 

زیرساخت های مخابراتی و ارتباطی مناطق عملیاتی انتقال گاز تقویت می شود 

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: طی آیینی با حضور نمایندگان شرکت عمران 
شهر جدید سهند، نماینده فرمانداری اسکو و متقاضیان طرح نهضت ملی 
مسکن در شهر جدید سهند، اولین انتخاب واحدهای طرح نهضت ملی 

مسکن استان کلید خورد.
در این آیین، چند نفر از متقاضیان خوش حساب که دارای بالاترین 
امتیاز بوده و بیشترین واریزی را داشته اند، واحدهای خود را در پروژه 
مهسان واقع در فاز ۴ شهر جدید سهند انتخاب کرده و صورت جلسه ای 

نیز به امضای حاضران رسید.
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید سهند در حاشیه این آیین با تاکید 
بر این که شرکت عمران شهر جدید سهند تمام تلاش خود را معطوف به پیشبرد 
پروژه های نهضت ملی مسکن کرده است، اظهار کرد: الحمدالله امروز شاهد انتخاب واحد متقاضیان خوش 

حساب در شهر جدید سهند هستیم.

فرهاد سعیدی، با اشاره به ویژگی های متمایز واحدهای نهضت ملی مسکن در شهر جدید سهند، افزود: 
پروژه های نهضت ملی مسکن در سهند با کیفیت بالا، امکانات کامل و همچنین به صورت تکمیل شده در 

اختیار متقاضیان قرار می گیرد.
عضو هیئت مدیره شرکت عمران شهر جدید سهند نیز در این آیین با بیان این که توسعه و تقویت 
زیرساخت ها در فاز ۴ شهر جدید سهند به جد مورد توجه شرکت عمران بوده است، گفت: امسال ۲۰۰ 

میلیارد تومان پروژه توسط شرکت در این فاز اجرایی می شود.
 جواد مددی، افزود: طراحی پارک ۶۰ هکتاری، اتصال به هشت بهشت و احداث باند دوم ورودی فاز۴ و 

همچنین مجموعه های فرهنگی و ورزشی از جمله این موارد است.
سازنده پروژه نیز در این آیین، با تاکید بر این که پیگیری ها، نظارت و بازدیدهای مدیرعامل شرکت عمران 
شهر جدید در به ثمر رسیدن پروژه بسیار اهمیت داشت، خاطرنشان کرد: خداوند را شاکریم که امروز 

متقاضیان خوش حساب پروژه مهسان واحدهای خود را انتخاب کردند.
در پایان جلسه، از واحدهای آماده افتتاح بازدیدی به عمل آمد.

در شهر جدید سهند؛
اولین انتخاب واحدهای طرح نهضت ملی مسکن کلید خورد


